
Referat af  bestyrelsesmøde onsdag d. 11. november 2015 kl. 17.00 – kl. 19.00 i Bygningskulturens 

Hus . 

I mødet deltog:  Jakob Lange, Annesofie Becker, Ida Præstegaard, Jane Havshøj, Annelise Ryberg, 

Bo Rygaard og Johan Adam Linneballe.  

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden – Godkendt med tilføjelse ”Forårets medlemsarrangementer”, 

som nyt punkt 10.  

2. Endelig godkendelse af referat af bestyrelsesmødet d. 16. september. Godkendt. 

3. Aktuelle sager: 

a. Tulipangrunden  

b. Enghave Brygge 

c. Rådhuspladsen 

Jakob orienterede kort om sagerne.  

4. Efterårets medlemsarrangementer : 

September: Arkæologisk byvandring. 44 deltagere.  

Oktober: Besøg i den nye Vinbar på Enghavevej  med John Kørner bar.  34 deltagere. 

November: Foredrag om Nordhavn ved Chefplanlægger Rita Justesen. 

December: Generalforsamling og diplomeringer 

5. FHF’s foryngelse 

Sidste nyt er, at vi skal mødes med Fonden d. 25. ds. og drøfte konsulentmuligheder.  

Da Bo ikke har mulighed for at deltage i mødet, deltager Ida udover Jakob og Annesofie.  

. 

6.  Drøftelse af diplomeringer 2015. Endelig beslutning.  

6 bestyrelsesmedlemmer deltog i diplomeringsemnerundturen d. 4.ds.. 2 deltog kun i en del af 

turen. De 6, der deltog i diplomeringsrundturen, lagde ud med at redegøre for deres synspunkter.  

Efter en længere grundig debat blev det besluttet, at diplomerne for 2015 skal tildeles 

Cirkelbroen (ikke mindst Nordeafonden og Rambøll), Drømmevæggen (Morten Sødergaard 

m.fl.) i Valby og Familien Lajboschitz for etablering af det moderne forsamlingshus i den 

tidligere Absalons Kirken  

FU skriver motiveringer og står i det hele taget for det videre forløb med at orientere 

prismodtagerne osv. Motiveringsteksterne rundsendes snarest til bestyrelsen til kommentarer.   

7. Generalforsamling 2015 



Indkaldelse, dagsorden, beretning og regnskab blev udsendt mandag d. 9. ds. .   

Drøftelse af den mundtlige beretning blev overladt til FU. 

FU drøfter, hvem der kan være dirigent.  

Drøftelsen af valg til bestyrelse, suppleanter og revisorer: Bo meddelte, at han på grund af 

travlhed med andre opgaver ville trække sig fra bestyrelsen. Jakob har en mulig afløser i 

kikkerten. Annelise og Johan Adam genopstiller. Jakob spørger Lars Eskesen, om han ønsker at 

genopstille. FU afklarer mulige kandidater til de to suppleantpladser og de to revisorer.   

8. Afvikling af diplomeringshøjtidlighed og generalforsamling. Opgavefordeling ikke mindst 

PP-præsentationen. FU drøfter snarest.   

 

9. Hjemmesiden er up to date. 

 

10. Forårets medlemsarrangementer. Udover de diplomerede, skal der findes et måske to andre 

emner. Valencia med Bo som guide/vært er et oplagt emne. 

 

11. Eventuelt. Jakob har skrevet til Bonnie M. Rundbænklegatet, som hun står får. Der er intet 

sket i de sidste år. 
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